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1. Inleiding 

Dit document beschrijft de voortgang van de uitvoering van het collegeprogramma 2018 – 2019, 

getiteld Maatwerk voor de toekomst. De voortgang wordt in deze rapportage weergegeven in lijn met 

de opbouw en volgorde van de tekst van het collegeprogramma. 

  

2. Voortgangsoverzicht 

Onderstaand wordt per onder onderdeel een voortgangsoverzicht weergegeven. Met GROEN is 

weergegeven dat de actie is gerealiseerd, met ORANJE is aangeven dat een actie (naar verwachting) 

later dan de oorspronkelijke planning is of wordt gerealiseerd. 

 

 

  

2018015733 

Omgevingsbeleid en Wonen 
  corsa: 

 

Portefeuillehouder:  Omgevingsbeleid dhr. 
Wijkhuisen / Wonen mw. De Roy van Zuidewijn 

    

Actie Gepland Status Opmerkingen 

In deze collegeperiode richten we ons bij 
de regionale samenwerking vooral op 
afspraken over mobiliteit, wonen en de 
Binnenduinrand. 

continu Eind 2019 wordt de Zuid-
Kennemer Agenda voorgelegd 
voor besluitvorming. Het 
Ontwikkelingsperspectief 
Binnenduinraad wordt in het 4e 
kwartaal aan de raad ter 
vaststelling voorgelegd. 

  

Vanaf 2018 komen we met diverse plannen 
van aanpak: voor het maken van de 
Omgevingsvisie; voor de overheveling van 
alle regelgeving naar het nieuwe 
Omgevingsplan; voor aanpassing van de 
werkprocessen; voor de dienstverlening 
(serviceformules) en voor het inrichten van 
het landelijke digitale systeem (DSO) en de 
aansluiting op de lokale, eigen systemen. 

 
vanaf 2018 

De 1e fase van de aanpak om tot 
een Omgevingsvisie te komen is 
gereed volgens planning. Was-
wordt loopt volgens planning en 
dat geldt ook voor het DSO. Het 
project dienstverlening krijgt een 
nieuwe start in oktober 2019. 
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In 2019-2020 maken we een plan voor de 
werkwijze van vergunning, toezicht en 
handhaving onder de nieuwe 
Omgevingswet. 

2019/2020 
Er moet eerst een inventarisatie 
van bestaande regelgeving en 
beleid zijn (was-wordt) om een 
gerichte aanpak voor VTH op te 
zetten. Een plan vaan aanpak 
medio 2020 ligt dan voor de hand. 

Onderdeel invoering 
serviceformules OW 

In 2019-2020-2021 gaan 
bestemmingsplannen, regels voor 
verordeningen en beleidsnota’s over naar 
het Omgevingsplan 

vanaf 2019 

Op 1-1-2021 ligt er een tijdelijk 
Omgevinsgplan. Daarna is er van  
2021 tot 2029 de tijd om dit om te 
vormen tot een Omgevinghsplan.. 
De werkgroep was-wordt is 
hiermee aan de slag. 

  

We blijven jaarlijks overleggen met de 
woningbouwcorporaties en -verhuurders en 
met aanbieders van zorg en begeleiding 
over de bouw van woonvormen met zorg. 

continu In principe worden elk jaar 
prestatieafspraken gemaakt voor 
15 december 

  

In regionaal verband ontwikkelen we een 
aanpak om passende huisvesting te regelen 
voor mensen met psychische problemen. 

continu We zijn aangehaakt bij de 
regionale overleggen waarin de 
aanpak wordt ontwikkeld.  

  

We stellen in 2019 een lokale aanpak vast 
om kwetsbare burgers te helpen geschikt 
te wonen.  

2019 Doorlopend, bestaat uit meerdere 
acties. O.a. doorstroomregeling 
voor ouderen, maar we verkennen 
ook alternatieven voor ouderen die 
een grote koopwoning hebben en 
graag in Bloemendaal een kleiner 
alternatief zouden willen.  

  

We stellen eind 2018/begin 2019 een 
nieuwe Woonvisie vast die aansluit bij deze 
tijd en bij de wensen van de raad. 

begin 2019 Is vastgesteld. 
 

In 2019 onderzoeken we of het bestaande 
herinrichtingsplan voor de Kop van de 
Zeeweg nog passend is. Dat doen we in 
samenspraak met ondernemers en 
gebruikers. Het plan voeren we binnen 
deze collegeperiode uit. 

2019 Bestaande ontwerp interactief 
actualiseren t.b.v. opname 
dekking in een volgende begroting 

Nog niet opgepakt 
vanwege de 
ontwikkeling op de 
kop en te kort aan 
capaciteit.  

We richten vanaf 2019 het wandelnetwerk 
in. 

2019 Er is een voorstel gedaan in de 
begroting van 2020 tbv aanleg en 
onderhoud van de wandelrouters. 

De daadwerkelijke 
inrichting vindt op 
zijn vroegst vanaf 
medio 2020  plaats.  

We dragen voortaan elk jaar financieel bij 
aan het Nationaal Park Zuid-Kennemerland 
(NPZK) 

vanaf 2019 Uitgevoerd   
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Mobiliteit en Verkeer 

Portefeuillehouder:  dhr. Wijkhuisen 

      

Actie Gepland Status Opmerkingen 

We voeren tussen 2018 en 2022 een nieuw 
meerjarenprogramma uit voor herinrichting 
van een aantal doorgaande wegen, op 
basis van nieuwe normen voor 
luchtkwaliteit en geluid met het oog op 
milieu en gezondheid. Dit 
meerjarenprogramma vloeit voor uit de 
evaluatie van het Verkeerscirculatieplan 
2018. 

vanaf 2018 Uitvoeringsprogramma is 
vastgesteld in 2018. Jaarlijks 
worden specifieke voorstellen voor 
uitvoeringsprojecten in de 
begroting gedaan. Er zijn vanuit 
geluid en milieu binnen de 
gemeente geen knelpunten. PER 
uitvoeringsproject komen geluid 
en milieu wel aan de orde bij de 
participatie. 

 

We bouwen de komende vier jaar het 
netwerk van openbare oplaadpunten voor 
elektrische auto’s verder uit. 

vanaf 2018 Doorlopend, conform 
overeenkomst met MRA-E 

Het aantal 
aanvragen neemt 
toe en  past niet in 
de daarvoor 
geplande uren.  

We onderzoeken in 2019 het functioneren 
van de winkelstraat Bloemendaal-dorp en 
zorgen ervoor dat die veilig en 
gebruiksvriendelijk blijft voor ondernemers 
en bezoekers. 

  Ter hoogte van de Hema zijn 
aanpassingen gemaakt, waaronder 
fietsparkeerplaatsen. Daarnaast 
zijn er gesprekken gevoerd met de 
Ondernemersvereniging. Tot op 
heden is er nog geen concreet 
plan ingediend.  

Vooralsnog is er 
technisch en 
financieel geen 
aanleiding om de 
straat te 
herinrichten. 

We evalueren in 2019 het parkeerbeleid in 
Bloemendaal en Overveen 
(Bloemendaalseweg en omgeving en 
Vijverpark). 

2020 Vijverpark na afronden bouw en 
intreden stabiele parkeersituatie; 
Bloemendaalseweg zie punt 28 

Evaluatie 
parkeerbeleid 
Overveen is 
vertraagd vanwege 
inzet van ambtelijke 
capaciteit op de F1. 

In 2018 en 2019 herijken we de 
Bereikbaarheidsvisie Zuid-Kennemerland, 
samen met Haarlem, Heemstede en 
Zandvoort. De visie wordt programmatisch 
opgezet (Fiets, Openbaar vervoer, Auto, en 
Verkeersmanagement/bewegwijzering) 
zodat de raden er meer grip op krijgen en 
er duidelijke beleidskeuzes mogelijk zijn. 

2018/2019 afhankelijk van regiopartijen, eerst 
moet inbreng extra formatie door 
4 gemeenten op orde zijn 

Kan evt meelopen in 
behandeling 
Jaarstukken GR 

Duurzaamheid en energietransitie 
      

Portefeuillehouder:  Duurzaamheid en energietransitie: dhr. Wijkhuisen / Afvalbeleid 
en inkoop dhr. Heijink 

  

Actie Gepland Status Opmerkingen 

We hebben uiterlijk in 2021 een plan om de 
gebouwde omgeving tot 2050 aardgasvrij 
te maken. 

2021  //vng.nl/klimaatakkoord-en-
regionale-energiestrategie  

eerst vaststelling 
(sub)RES, Regionale 
Energiestrategie, 
dan pas in 2021 
Transitievisie 
Warmte 

Door middel van regelgeving en 
belastingen bevorderen we duurzaam 
handelen. 

continu  in afwachting van uitwerking VNG    

We nemen in 2019 maatregelen om de 
biodiversiteit te versterken. Schadelijke 
exoten zoals de Japanse Duizendknoop 
bestrijden we actief. 

2020 Japanse Duizendknoop en 
Amerikaanse berenklauw op 
gemeentegrond actief bestreden, 
contact opgenomen met buren als 
Prorail, informatie aan bewoners 
gegeven door o.a. website en 
Facebook 

In 2019 is gestart 
met participatie. 
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We volgen kritisch de ontwikkelingen 
rondom het circuit van Zandvoort en laten 
onze stem horen als meer overlast dreigt 
van Schiphol. 

continu Er is een coördinator aangesteld 
en interne projectgroep om de 
ontwikkelingen rond de F1 en 
aanverwante zaken in goede 
banen te leiden.  

Besluitvorming 
Schiphol uitbreiding 
na 2020 is landelijk 

In 2019 onderzoeken we de mogelijkheden 
om het inzamelsysteem voor afval te 
wijzigen. 

2019 Het concept is in het voorjaar door 
het college behandeld. Het beleid 
is in het najaar 2019 door het 
college vastgesteld. In de 
uitvoering wordt met maatwerk 
naar verbetering van de afval-
scheiding gezocht. 

  

Hergebruik van sportmaterialen wordt een 
criterium voor subsidie aan 
sportverenigingen. 

continu Overleg met sportvereniging is 
gaande 

Het gaat niet alleen 
over sportmaterialen 
maar over de 
duurzame 
sportvereniging in 
het algemeen. 

Op basis van de resultaten van de 
landelijke onderzoeken over de 
milieueffecten van rubbergranulaat bepalen 
we de vervolgstappen voor onze gemeente. 

continu Landelijke onderzoeken nog niet 
afgerond. Wachten op standpunt 
VNG. 

  

Op basis van voorgaande punten passen 
we het duurzaamheidsbeleid aan, waarbij 
we (maatschappelijke) initiatieven 
ondersteunen. 

continu Planning n.n.b.   

We komen eind 2019 met de resultaten 
van een onderzoek verduurzamen 
openbare gebouwen. In 2020 bekijken we 
hoe we de kosten daarvan kunnen 
verwerken in de begroting. 

2019/2020 Het onderzoek wordt uitbesteed overleg opgestart 

We treffen voorbereidingen zodat 
Bloemendaal zelf vanaf 2025 op alle 
beleidsterreinen 50% circulair inkoopt. 
Uiterlijk aan het eind van deze 
collegeperiode kopen we 10% circulair in. 

continu De overheden in de MRA hebben 
recentelijk afgesproken om de 
intentieovereenkomst circulaire 
inkoop uit 2018 verder te 
concretiseren en afspraken te 
maken over circulaire inkoop. Het 
college neemt daar binnenkort een 
besluit over. Ook de monitoring 
wordt verder uitgewerkt. 

  

Zorg voor en ondersteuning van 
kwetsbare mensen 

      

Portefeuillehouder:  mw. De Roy van 
Zuidewijn 

      

Actie Gepland Status Opmerkingen 

We evalueren in 2019 en verder bestaande 
activiteiten en ondersteunen nieuwe 
initiatieven die bijdragen aan duurzaam 
contact. 

2019/2020 Uitvoeringsregels Adviesraad 
Bloemendaal vastgesteld 

Nieuwe website 
BloemendaalSamen 
gelanceerd. 

We verzorgen in 2019 een basiscursus 
‘Signaleren eenzaamheid’ voor 
professionals. 

2020 Start in 2020   

We stellen in 2019 een meldpunt in voor 
eenzaamheid en maken dat bekend. Dat 
maakt samenwerking van formele en 
informele organisaties vanzelfsprekender. 

2019 Is gestart Ondergebracht bij 
Wmo loket. Het 
nummer van het 
Wmo loket 
Bloemendaal wordt 
gebruikt. 
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We verkennen de mogelijkheden voor het 
opzetten van een Odensehuis. 

2019 Is gestart Het Odensehuis is in 
Maart geopend. 
Locatie 
buurtvereniging 
Tinholt in Overveen 

We gaan op zoek naar innovatieve vormen 
van dagbesteding, mogelijk in combinatie 
met beweging en cultuur. 

2019 Is gestart Tijdens gesprekken 
met aanbieders 
verkennen we de 
mogelijkheden en 
stimuleren we 
samenwerking 
tussen de 
verschillende 
partijen 

We doen vanaf 2019 in samenwerking met 
Tandem, de organisatie in Zuid-
Kennemerland die mantelzorgers 
ondersteunt, onderzoek naar de behoefte 
aan ondersteuning.  We gaan met 
mantelzorgers om tafel en doen wat nodig 
is. 

2019 start eind november 2019  Start na de dag van 
de mantelzorg in 
November 

We onderzoeken vanaf 2019 de 
mogelijkheden om respijtzorg te koppelen 
aan dagbesteding. 

2020 in voorbereiding Starten in januari 
met onderzoek 

We gaan door met de preventieve 
trainingen en cursussen. Vanaf 2019 geven 
we meer bekendheid aan deze en andere 
vormen van preventieve jeugdzorg. 

vanaf 2019 Intensiveren bestaand beleid n.v.t.  

We stellen in 2019 een (roulerende) 
praktijkondersteuner ggz-jeugd aan. 

2019 In 2020 start de POH jeugd bij 
huisartsen 

  

We doen vanaf 2019 samen met het 
vrijwilligerscentrum onderzoek naar het 
profiel en de behoefte van de (potentiële) 
vrijwilligers en vrijwilligersorganisaties in 
Bloemendaal. 

vanaf 2019 in voorbereiding   

In 2020 nemen we een besluit hoe te 
komen tot één integrale toegang voor alle 
voorzieningen binnen het sociaal domein. 
Vanaf 2020 bereiden we de inrichting voor. 

vanaf 2020 in voorbereiding Met de overgang 
naar CJG KL is er 
voor de uitvoering 
van de jeugdwet een 
noodzakelijke stap 
genomen, dit zou tot 
gevolg kunnen 
hebben dat niet 
meer alle 
voorzieningen in 1 
loket zijn te vatten. 
De samenwerking 
tussen WMO en CJG 
is wel op gang 
gekomen, dit krijgt 
een structureel 
vervolg met als inzet 
integrale benadering 
van individuele 
casussen. 

We evalueren in 2019 het beleidsplan 
Minimabeleid 2017-2018. 

2019 Evaluatie afgerond in 3e kwartaal 
2019 

In derde kwartaal 
2019 voorstel voor 
nieuw beleid 
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We stellen in 2019 een nieuw beleidsplan 
Minimabeleid op voor 2020 – 2022 met 
aandacht voor tijdig signaleren van 
financiële problemen bij gezinnen. 

2019 Start 2020 Geagendeerd voor 
de raad in december 
2019 

We zorgen vanaf 2019 voor een 
inburgeringsprogramma met als doel om 
nieuwkomers zo goed mogelijk te laten 
integreren in Bloemendaal.  

2019/2020 Naar verwachting treedt de nieuwe 
inburgeringswet vanaf 1 januari 
2021 in werking. Bloemendaal 
ontvangt in 2019/2020 extra 
middelen om de huidige 
inburgeraars naar een hoger 
taalniveau te helpen en anderszins 
te ondersteunen. In werkgroepen 
worden voorbereidingen gedaan 
voor het nieuwe 
inburgeringsstelstel. 

 

Onderwijs, gezondheid  en cultuur 
      

Portefeuillehouder: mw. De Roy van 
Zuidewijn 

      

Actie Gepland Status Opmerkingen 

We beginnen in 2019 met de uitvoering 
van het Integraal Huisvestingsplan 
Onderwijs. 

2019 In de concept-begroting 2020 
resp. meerjarenbegro-ting zijn de 
in het eerste 4-jarig tijdvak van 
het IHP opgenomen investeringen, 
incl. de daaruit voortvloeienden 
kapitaallasten, opgenomen.   

In een begin 
septem-ber 2019 
met de scholen 
gevoerd overleg is 
afgespro-ken te 
bezien of 
aanpassing/temporis
ering van het IHP 
mogelijk is. Hiertoe 
zijn 2-3 bijeenkom-
sten gepland. Dit 
overleg kan 
gevolgen hebben 
voor de begroting 
2020 resp. 
meerjarenbegroting 

Eenmaal per jaar overleggen we met de 
besturen van de plaatselijke scholen en 
leggen we afspraken vast in een 
gemeenschappelijke agenda. 

continu in uitvoering geen 

We overleggen met het schoolbestuur van 
de middelbare school over het wegnemen 
van onnodige belemmeringen in de 
doorstroming naar een hoger type 
onderwijs. 

continu in voorbereiding Wordt voor het 
eerstvolgende LEA 
met de VO scholen 
op de agenda gezet. 

We gaan vanaf 2019 in gesprek met 
besturen van sportverenigingen, 
kinderopvangorganisaties, scholen en 
andere organisaties en samen met 
professionals nemen we maatregelen voor 
een rookvrije omgeving voor kinderen. 

vanaf 2019 
Er is overleg geweest tussen 
gemeente, GGD, scholen en 
sportverenigingen/SportSupport. 
In 2019 heeft het college besloten 
om de kosten te vergoeden van 
het aanschaffen van materialen 
met daarop vermeld een 
rookverbod op het schoolplein. 
Vele sportclubs en 
kinderopvangorganisaties in 
Bloemendaal zijn al rookvrij. 

In samenwerking 
met GGD en 
SportSupport. Per 1 
augustus 2020 is het 
wettelijk verplicht 
een rookvrij 
schoolterrein te 
hebben. 

We gaan vanaf 2019 in gesprek met 
besturen van sportverenigingen en scholen 
en samen met professionals nemen we 
maatregelen die jongeren ertoe moeten 
aanzetten om minder te roken en minder 
alcohol en softdrugs te gebruiken. 

vanaf 2019 In 2019 rookvrije omgeving. Vanaf 
2020 alcohol en softdrugs (op 
aanraden van de GGD).  

In samenwerking 
met GGD en 
SportSupport 
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Vanaf 2019 organiseren we jaarlijks een 
cultureel festival met en voor alle 
dorpskernen. 

vanaf 2019 In 2019 gerealiseerd. Keert 
jaarlijks terug 

Festival voorlopig 
gepland in mei 2020 

We laten vanaf 2019 een culturele agenda 
maken waarop het aanbod goed te vinden 
is. 

vanaf 2019 in voorbereiding Overleg gaande met 
communicatiepartne
rs (extern en intern) 

Organisatie en gemeentelijke 
samenwerkingsverbanden 

      

Portefeuillehouder:  Organisatie: dhr. Heijink / Grip op Samenwerking dhr. Heijink 
en/of dhr. Roest 

  

Actie Gepland Status Opmerkingen 

Wij pakken de taken uit het 
collegeprogramma integraal en 
projectmatig aan. Ook werken we zoveel 
mogelijk samen met inwoners, organisaties 
en andere belanghebbenden. 

continu Het afgelopen jaar is een training 
geweest projectmatig werken 
‘denken en doen’ en in vervolg 
hierop komt in 2020 een 
masterclass voor projectleider. 
De ambtelijke organisatie stelt zich 
toenemend in op organiseren 
rondom opgaves die integraal door 
de organisatie worden uitgevoerd. 
 
Structureel wordt bij ieder 
onderwerp afgewogen of en zo ja 
welke vorm van participatie 
gehanteerd wordt. Ook worden 
medewerkers blijvend gefaciliteerd 
bij participatietrajecten. 

  

Eenmaal per jaar evalueren we de aanpak, 
stellen die zo nodig bij en gaan erover in 
gesprek met de gemeenteraad. 

continu Structureel wordt bij ieder 
onderwerp afgewogen of en zo ja 
welke vorm van participatie 
gehanteerd wordt. Ook worden 
medewerkers blijvend gefaciliteerd 
bij participatietrajecten. 

  

De gemeenteraad –betrekken we al voor de 
besluitvorming - bij belangrijke taken en 
projecten. Dat bevordert een goede 
samenwerking tussen raad, college en 
ambtelijke organisatie. Projectopdrachten 
waar de raad over moet besluiten, worden 
gedeeld met de raad. 

continu 1.Het College betrekt de raad 
actief bij belangrijke taken en 
projecten conform de actieve 
informatieplicht.                    
2.De Kadernota wordt op een 
wijze opgesteld dat de raad in de 
gelegenheid gesteld wordt haar 
kaderstellende taak goed uit te 
oefenen. 
3. De kerntakendiscusie is een 
voorbeeld voor de bevestiging van 
dit streven. 

  

Het is aan de raad om te bepalen of 
samenwerking met Heemstede gewenst is 
en binnen welke kaders dat zou moeten. 
Ter ondersteuning organiseren we vóór 
eind 2018 een bijeenkomst met de beide 
raden. 

2019 In december 2019 staat 
besluitvorming op de rol over het 
kader voor ambtelijke 
samenwerking Bloemendaal – 
Heemstede. Ook wordt dan het 
advies van de rekenkamer over 
ICT / Informatievoorziening 
besproken. 

  

Op de manier zoals beschreven in de nota 
Grip op samenwerking vertalen we de 
belangen van Bloemendaal helder naar 
Verbonden Partijen en we bewaken die 
belangen. 

continu Halfjaarlijkse monitoring door de  
betrokken beleidsmedewerkers 
(volgende keer maart 2020) 
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Bestuur en samenleving 

Portefeuillehouder:  communicatie, participatie, kernenbeleid dhr. Roest / 
Strandzaken: dhr. Heijink 

  

Actie Gepland Status Opmerkingen 

De burgemeester is wekelijks actief in de 
kernen van de Bloemendaal. Deze 
bezoeken zijn evenwichtig verdeeld over 
alle kernen. 

continu Hier komt een collegevoorstel 
voor, planning februari 2020. 
Besloten is om 4x per jaar 
spreekuur en werkbezoek te 
houden in afwisselend 
Vogelenzang en Bennebroek. 

  

We willen als college vanaf najaar 2018 
ieder kwartaal in de zuidelijke dorpskernen 
aanwezig zijn door inloopspreekuren te 
houden. 

continu Hier komt een collegevoorstel 
voor, planning februari 2020 

  

We verkennen de mogelijkheid om per 
dorpskern een dorpscoördinator in te 
zetten. 

continu In Vogelenzang is een 
dorpscoördinator actief, m.b.t. de 
overige kernen zitten we nog in de 
verkennende fase 

  

In de Omgevingsvisie brengen we de 
verschillen tussen de dorpskernen tot 
uitdrukking. Die vormen de basis voor 
(eventuele verschillen in) inrichting van de 
openbare ruimte. 

continu/eerst 
volgend 
moment bij 
de raad is Q2 
2020 

Tot Q1 2020 wordt gewerkt aan 
het ruimtelijk toetsingskader 
waarin de identiteit van de kernen 
vastgelegd worden. Vervolgens 
wordt dit kader ter consulatie 
voorgelegd aan de raad.  

  

In het communicatiebeleidsplan van 
Bloemendaal dat we eind 2018 vaststellen, 
leggen we vast dat we rekening houden 
met de eigenheid van de verschillende 
dorpskernen. 

eind 2018 Staat in de planning voor januari 
2020. 

  

In 2018 bepalen we op basis van een 
digitale peiling en door straatinterviews en 
cafégesprekken met inwoners, 
ondernemers en organisaties hoe we ze het 
beste kunnen betrekken bij beleid. 

2018 Is gerealiseerd   

In 2019 komt er een programma op basis 
van de opgehaalde ideeën, meningen, 
overtuigingen. Onderdeel daarvan is 
‘Kracht van de buurt’, maar ook een 
aangescherpt participatiebeleid. 

2019 Programma participatie is in 
ontwikkeling en wordt verder 
uitgewerkt, planning wordt 
afgestemd met burgemeester. 
Participatiebeleid gaan we mee 
aan de slag en wordt medio juli 
opgeleverd 

  

We geven meer aandacht aan de sterke 
punten van Bloemendaal. Onder het motto 
‘Karakter aan de Kust’ maken we onze 
kwaliteiten cultuur, natuur en de inzet van 
inwoners en  ondernemers beter zichtbaar. 

continu Is onderdeel contentstrategie en 
communicatie. Beleidsplan en 
wordt op dit moment conform 
contentplanning uitgerold 
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Veiligheid 

Portefeuillehouder: dhr. Roest 
      

Actie Gepland Status Opmerkingen 

We doen in 2019 onderzoek naar de 
noodzakelijke middelen voor de Vrijwillige 
Bloemendaalse Reddingsbrigade (VDRB). 
Daarna beslissen we definitief of een 
andere manier van financieren nodig is. De 
VBRB is belangrijk voor de kustveiligheid 
en moet daarom qua middelen goed 
uitgerust zijn. 

2019 Na collegebehandeling wordt de 
gemeenteraad geïnformeerd 

  

We zetten, binnen de veiligheidsregio 
Kennemerland, in op een 
toekomstbestendige bluswatervoorziening, 
waarbij we niet meer afhankelijk zijn van 
brandkranen. Eind 2018/begin 2019 
hebben we hiervoor een voorstel. 

eind 2018/ 
begin 2019 

In Raad juli 2019 geaccordeerd Vergt bestuurlijke 
commitment van de 
10 VRK gemeenten. 

We zetten de komende jaren het traject 
van ‘Brandveilig Leven’ voort. Hierbij 
bezoekt de brandweer kwetsbare personen, 
zoals 80+-inwoners die nog zelfstandig 
wonen. De brandweer geeft dan 
preventieadviezen en brengt zo nodig een 
rookmelder aan. 

continu Dit traject wordt uitgevoerd door 
de brandweer en vindt in heel 
2019 plaats. 

Gemeente bepaalt 
de doelgroep en 
stelt financien 
beschikbaar voor 
bijv. rookmelder. 

We hebben uiterlijk in het eerste kwartaal 
van 2019 een nieuw integraal 
veiligheidsplan, mede gebaseerd op de 
uitkomsten van de veiligheidsmonitor van 
2017. 

1e kw 2019 In raad sept. 2019 vastgesteld Betreft Gemeentelijk 
Veiligheidsplan 
2019-2022 

We versterken de samenwerking tussen de 
politie en de buitengewoon 
opsporingsambtenaren in dienst van de 
gemeenten Bloemendaal en Heemstede. 
Deze gemeenten hebben hiervoor al een 
samenwerkingsconvenant ondertekend. 

continu Betreft een praktische uitvoering 
waar continu aangewerkt moet 
worden en structuur moet krijgen 

Aansturing vindt 
plaats vanuit team 
IO&V i.s.m politie. 

We versterken het Regionale Informatie en 
Expertise Centrum (RIEC) om meer zaken 
op het gebied van ‘ondermijning’ van de 
veiligheid en van de integriteit (wet Bibob) 
aan te pakken. 

continu Uitbreiding ambtelijke capaciteit 
wordt o.a. hiervoor ingezet. 

RIEC krijgt 
versterkingsgelden, 
o.a. vanuit de 
gemeenten en Rijk. 

We geven de komende jaren initiatieven 
van bewoners om de veiligheid te 
verbeteren de ruimte en stimuleren en 
ondersteunen ze waar mogelijk, zoals de 
Vereniging Veilig Bloemendaal en buurt-
WhatsApp groepen en bij 
voorlichtingsbijeenkomsten, e.d. 

continu Uitbreiding ambtelijke capaciteit 
wordt o.a. hiervoor ingezet. 

  

In 2019 gaan de nieuwe beleidsregels in 
voor het strand. We handhaven het 
naleven ervan actief. 

2019 handhaving, in voorkomende 
gevallen 
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In 2020 starten we met de bouw van een 
nieuwe brandweerpost voor de vrijwillige 
brandweer Bennebroek. 

2020/2021 Het eerste kwartaal 2020 
raadsvoorstel tijdelijke huisvesting 
inclusief oplossing niet brandweer 
functies. In de loop van dit jaar zal 
het ontwerp voor permantente 
huisvesting worden voorgelegd. 

  

Financiën 
      

Portefeuillehouder: dhr. Heijink 
      

Actie Gepland Status Opmerkingen 

We verhogen de OZB vanaf 2019. vanaf 2019 begroting vastgesteld   

We verkopen de Eneco-aandelen en een 
deel van ons onroerend goed, bijvoorbeeld 
voor een maatschappelijk doel. Hiermee 
houden we het schuldniveau beheersbaar. 

2020 Verkoop aandelen Eneco wordt 
naar verwachting in 2020 
afgerond. 

  

Vanaf 2019 dekken de afvalheffingen een 
deel van de kosten en de risico’s van 
afvalbeheer. 

vanaf 2019 begroting vastgesteld ontwikkeling 
afvalexploitatie 
wordt jaarlijks 
gevolgd 
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